
Valná hromada MFP oddílu, slavnostního dne 17. 11. 2019

Účastníci: Jana Šimšová, Lenka a Libor Forstovi s Bertkem, Jana Nedbalová a holky, Míša a Aleš 
Královi Maxíkem a Edou, Lucka Pelikánová s Mášou a Lukášem, Balů se všemi dětmi, Nejhoršý, Petr 
Kučera se ukázal. Finance po roce taky, Frantšek  emperle, Jarka Hlaváčová, Lucka Malá, Míra 
Štochel

Pozdní příchod: Helenka Nyklová a jeden kus dítě

1. Oficiální zaháeení – předsedkyně Jana

2. Představení nových členů:

a. Frantšek  emperle

b. Lucie Malá

c. Jarka Hlaváčová

3. Finance – hlásí Libor

a. Letos jsme propláceli podle dohodnutých podmínek (pře se s Lenkou co se proplácelo
a co ne – doporučujeme nahlédnout do zápisu z roku 2018

b. Dohromady jsme proplatli necelých 19 tsíc

c. Příjmy: pořádal se závod v Průhonicích – výdělek 8 500 Kč

d. Výsledkem je majetek oddílu – papírek nemá – 72 plus 8 = 80 000

e. Lenka hlásí, že schází paragony!!! Upadla morálka ve vydávání paragonů!

f. Ještě dostaneme peníze na studenty 5-6 tsíc, tak to bude i víc.

4. Proplácení: podle roku 2019

a. registrace –každému všechny registrace (OB, LOB, MTBO, Trail)

b. štafety –proplácet vše oddílové (např i LOB, MTBO, Trail) kromě pivních

c. ŽA/ŽB –pouze dětem DH14 –DH20, zařazeným do příslušného žebříčku

d. PŽ, PPŽ – pouze dětem do DH18, které závodí bez doprovodu – (DH10L, DH10, DH12)

e. SMIK

f. Školení rozhodčím nebo trenérům

g. Přidáváme proplácení MČR a veteraniáda (navrhuje Lenka, očekává se výdělek 
z pořádání)

h. Jana navrhuje příspěvek na dresy s potskem oddílovým, všichni souhlasně pokyvují. 
Lenka navrhuje 300-500 na člena podle toho, kolik toho bude. O konečné částce 
rozhodne výbor (o nás bez nás) podle množství zapojených členů.

Vždy je propláceno pouze startovné v nejrychlejším termínu, jakékoliv navýšení částky 
hradí závodník. V případě neúčast na závodě si závodník veškeré poplatky hradí sám a 



nebudou mu proplaceny ani v případě nemoci nebo jiných objektvních problémů, a to i v
případě, že by jinak měl nárok na proplacení.

5. Pořádání:

a. Jediné, po čem je hlad, jsou PPŽ. Vše ostatní je bez problémů pokryto. 

b. Libor mluví: příšt rok nebude žádný trail – protože Libor musí postavit 7 závodů na 
MS, rozhodně nemá čas, ale ostatní můžou… Vybojoval v IOF a v ČSOS, přidělili nám 
pořádání MS trailu 2022, v červenci od pátka do úterka kolem svátků, centrum 
v Zákupech (u České Lípy), doufá, že většině z nás se povede vyhradit si čas, bude 
potřeba pořadatelsky cca 60 lidí, potřeba 40 z pořádajících oddílů (z matfyzu+BOR), 
další nadrafujeme jinde. Rozpočet je 1,5 milionů, chybí sehnat ¾ milionu.Balů za IT, 
Helena za organizaci všeho možnýho, ředitel Pekka (Karvánek) z Boru, je důležitý, 
protože na rozdíl od Libora je nekonfiktní a zná lidi z Boru, tak pomůže. 

c. 2021 se bude dělat tzv. PRE WTOC závody, v podobných terénech, se stejným 
stavitelem, a na těchto závodech by se taky dalo vydělat  Tady si to celé natrénujeme
na pořádání MS. Bude to na konci června, ať si to celé nacvičíme. 

d. MS bude pořádat VŠSK, pořadatelsky to bude na Liborovi a když to prodělá, tak to 
Libor zaplat �. Libor by rád, kdyby to ¼ mega vydělalo. Pátrejte ve frmách, v bance
po sponzorech… Návrh Helena – pro ŠAVŠ my uspořádáme závod a oni nás budou 
sponzorovat. 

6. Volba členů výboru – „velký zájem“

a. Petr Kučera má zaječí úmysly, rád se chce vzdát. Protože má od září dvojčata.

b. Míša má také zaječí úmysly, chce se taky vzdát.

c. Lenka má problém pondělky schůze VŠK a hledá někoho, kdo by to na ty pondělky 
vzal. Nabízí se Libor, Lenka ale podotýká, že jí informace nepředává. 

d. Dáša už roli má – je zapisovatelka.

e. Pátráme po nových členech, hledáme dobrovolníky.

f. Balů se pomalu chytá – zjišťuje, co to obnáší. Jana vysvětluje – chodí se na schůze, 
rozhoduje se, navrhuje program schůze aj. 

g. Helena Balů vysvětluje, že tam vlastně vůbec žádná práce není.

h. Máme prvního nového člena: Balů.

i. Za Forsty Lenka, Libor bude chodit a podávat hlášení. 

j. Za Šimši Jana ráda zůstane. Máme ji rádi.

k. Míra Štochel neví, tak může být členem za bezdětné.

l. Za Sieglovy je Roman a je ještě trenér. Sieglovi mají vysokou aktvitu a angažovanost.

Hlasujeme. Kdo je pro – všichni. Kdo je prot – nikdo. Zdrželi se 3. Hlasování je platné 
nadpoloviční většinou.

7. JINÁ SCHŮZE: Zápis schůze výboru:



Jana se ještě ptá výboru, jestli někdo nechce být předsedou. Nikdo se neozývá.

Lenka se ptá výboru, zda souhlasí s Janou jako předsedkyní.

Výbor hlasuje, všichni hlasují pro osvědčenou Janu.

Jana je předsedkyní oddílu.

8. Dresy:

a. Jarka se toho ujala. Jarka už funkci má.

b. Jarka chtěla do oddílu, protože chtěla běhat v hezkých dresech. Proto se toho ujala, 
protože jinak by asi žádný dresy nikdy nebyly.

c. Projekce návrhů dresu na televizi.

d. Velká diskuze o fontech a nápisu. Všichni souhlasí s Matfyz Praha. Další otázka, jestli 
dodržovat font. Necháme na Trimtexu. Dáša podotýká, že u budování značky je 
potřeba důsledně dodržovat a nemíchat. Roman a Libor na sebe křičí. Řešíme jestli 
velké nebo malé M a P. Zapisovatelka se ztrácí… Už ani nevím, jak se hlasuje. Řešíme 
pravidla hlasování. Libor chce dvoukolovku. 

e. Hlasueeme eak hlasovat. Jsou 3 nárhy, jak hlasovat. Helena se svého návrhu vzdává, 
hlasuje se pro Lenčin a Liborův. Pro Lenčin Libor zavírá oči. Pro lenku 8, pro Libora 2.

f. Hlasujeme o nápisu: MATFYZ PRAHA – 7:5

i. MATFYZ Praha malé – 5:6

ii. MATFYZ PRAHA velký - 8:5

iii. matfyz praha - 5:8

g. Dět chtějí dárky. Libor je posílá pryč. Eliška se toho ujímá.

h. Finále: 

i. MATFYZ PRAHA – 8

ii. Matfyz Praha – 5

9. Čepičky: Balů

a. Tři návrhy čepiček, řešíme který, a jestli mezery mezi logama atd.

b. Vybíráme druh čepičky, je tam prý jedna, co svít. Zkouší se na Romanovi v ložnici. 

c. Balů instaluje počítač. 

d. Zkoušíme si čepičky, bude se hlasovat?

e. Shoda minus jedna na jednom typu s merinem.

f. Design už necháváme vítězný z mailu – trojka

10. Zhodnocení uplynulého roku:

a. 4. místo na sprintových štafetách (Roman, Dáša, Aleš, Jana)

b. Dvakrát 2. místo a jedno 3. místo na MČR v nočáku (Jana, Dáša a Roman)



c. Libor vyhrál český pohár v trailu

d. Helena běžela na MČR štafet a klubů svůj veteránský životní závod

e. Pája si vyběhla licenci A, protože byla i na stupních žebříčku B

f. Míra Štochel většinou nebyl poslední

g. Frantšek má úctyhodné výsledky, napr. 5. místo na oblasťáku na podzim

11. Kvalifikace na píchače PP

a. Dáša

b. Lenka

c. Frantšek

d. Jano

12. Valná hromada končí – vybalujeme dárky.


